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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 6, 2022 - 2024 
Avholdt: Microsoft teams møte kl. 19:30-21:30, torsdag 03.11.2022 
Til stede: Ola Evjen, Dagfinn Neteland, Roar Karlsen, Nora Sofie Dietrichson Bruun og Tonje 
Norheim Tangerud 
Forfall: Unni Elisabeth Forshaug 
Fra admin.: Claus Johan Ryste og Mari Hagvaag Sem 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
Sak 37 2022 - 2024   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 38 2022 – 2024  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 5 godkjennes. 
 
Sak 39 2022 – 2024  Sportslig status 
World cup damer er i Levi og EC damer i Østerrike. WC Tech og EC herrer er sammen i 
Kåbdalis. Fartslagene er i Norge frem til avreise USA. 
 
Sak 40 2022 – 2024  Administrativ status 
Det jobbes mye med sponsoroppfølging og markedsarbeid etter sesongåpningen i Sölden. I 
Sölden ble det en vellykket kick-off med Helly Hansen. Rapporteringsfrister for Post 2 og 3 er 
nå og det jobbes med innrapportering. 
 
Sak 41 2022 – 2024  Budsjett 2023 
Det foreløpige budsjettet vedtas av AK. Noen endringer blir gjort fra administrasjonen iht. 
innspill fra AK. Endelig godkjennelse blir gjort per e-post etter endringene er gjort. Skistyret 
skal behandle og vedta totalbudsjettet i neste skistyremøte. 
 
Sak 42 2022 – 2024  Saker fremover 
Prosjekt for jentesatsing – undersøkelse for å kartlegge i samarbeid med NIH. Presentere 
arbeidet på dialogmøte i januar. 
Rekruttering – fartsaktivitet for begge kjønn hos klubber/kretser. Midler deles ut fra NSF 
alpint. 
Kultur – åpenhet, samarbeid og glede. Jobbet med det i AK, i administrasjonene og 
trenere/skigymnasene tidligere perioder. Vært gode diskusjoner i alpin Norge rundt teamet. 
Må tas opp igjen på agendaen. 
 
Sak 43 2022 – 2024  Dialogmøte 
AK foreslår onsdag 11 januar 2023. 
Jentesatsing. 
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Hver enkelt krets presenterer med tiltak det de har jobbet med for rekruttering. 
 
Sak 44 2022 – 2024  Eventuelt 
Para er nå representert i FIS. AK ønsker å få inn noen i komitèen fra Norge og vil komme med 
oppnevning til FIS innen fristen. Forslaget er Hans Blattmann og Unni Forshaug. Ansvar Claus 
å avklare. 
 
Merkevareprosjektet i NSF – felles prosjekt som skal forankres i grenene. AK ble informert 
om prosessen fra Ola og Claus. 
 
Region-TD samling på Kvitfjell i regi av Roar og Stefan. 
 
Roar har vært på styremøte på Kvitfjell og rapporterte status der. 


